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Acta del Consell del Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 90 

Data: dimecres, 25 d'abril de 2018 

Hora: 12.00 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

  

Assisteixen:  

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

Flors Herrero, Víctor 

Gómez Cadenas, Aurelio 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Llorens Vilarocha, Eugenio 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Sánchez Bel, Paloma  

 

Excusen l’absència: 

Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Jaques Miret, Josep Anton 

Roselló Ripollés, Salvador 

Urbaneja García, Alberto 

Valcárcel Germes, Mercedes  

 

Ordre del dia 

1.     Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior 

2.      Informe de la direcció i de la representació del Departament en les diferents comissions 

3.     Aprovació del barem del Departament per a la contractació de professorat PCD interí 

4.      Hivernacles 

5.     Assumptes de tràmit 

6.     Torn obert de paraules 
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  Desenvolupament de l’ordre del dia 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior 

S'aprova per unanimitat l'acta de la sessió número 89.  

2. Informe de la direcció i de la representació del departament en les diferents 

comissions 

-S'han celebrat les eleccions a l'Escola Superior de Tecnologia i Ciències Experimentals 

(ESTCE). Amelia Simó ha obtingut 48 vots, Josep Esteve 12 i 2 en blanc. Així doncs, 

l'equip de direcció estarà format per Amelia Simó com a directora, Ana Piquer com a 

vicedirectora i José Ignacio Clemente com a secretari. 

-El 24 d'abril de 2018 van tindre lloc les negociacions amb el Vicerectorat d'Ordenació 

Acadèmica i Professorat (VOAP) per a organitzar la docència del curs 2018/19. Es 

consulta al vicerector el motiu pel qual no es contracten figures a temps complet, ja que 

seria possible si es tenen en compte el crèdits que resulten d'haver-se duplicat el nombre 

d'alumnat de primer del grau en Infermeria. Ens respon que s'ha rebut un segon informe 

desfavorable de l'ANECA a l'increment de l'oferta de places de professorat per al grau en 

Infermeria. Un problema afegit és que la Universitat va demanar a la Conselleria que 

assumira el cost econòmic que suposava l'augment del nombre d'alumnat. Pel moment, la 

Conselleria només ha pagat la part corresponent a 2018. Si no finança la resta, a l'UJI 

només s'ofertaran 60 places en el curs següent. Consultem també si el barem per a les 

places de PCDi que s'aprove en el Departament serà el que s'aplicarà per a les places que 

es convoquen en el futur. El vicerector indica que no cal, que el barem es pot modificar i 

fins i tot no té perquè ser el mateix per a totes les àrees de coneixement del Departament. 

 Comissió d'Estudis i Professorat (celebrada el 20 d'abril de 2018) 

-Vicerectorat d'Estudiants, Ocupació i Innovació Educativa. 

-S'ha publicat al BOE i al DOGV com seran enguany les proves d'accés a la universitat 

(PAU). Seran semblants a anys anteriors. 

-S'aproven les ajudes d'innovació educativa per al curs 2018/19. El termini de presentació 

de les sol·licituds finalitza el 28 de maig de 2018. El pressupost destinat a aquesta acció 

ascendeix a 95.000 euros. 

-S'aprova la creació d'un certificat de competències transversals en ocupabilitat i 

emprenedoria que permet reconèixer en l'expedient de l'alumnat les activitats 

extracadèmiques que es duen a terme mentre s'estudia el grau. L'UJI és l'única universitat 

espanyola que l’aplicarà. 

Vicerectorat d'Estudis 
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-La Conselleria d'Educació va sol·licitar a l'UJI unes instal·lacions per a impartir la 

docència d'un mòdul de formació professional de laboratori mentre es construeix un 

centre propi. El cost l’assumirà el centre. 

-S'aproven les normes de funcionament per als cursos que s'organitzen entre la Universitat 

i altres centres d'ensenyament i empreses públiques o privades. Els cursos propis de 

postgrau de l'UJI són una modalitat. En el cas dels cursos de postgrau que l'UJI organitza 

de forma conjunta amb una altra institució (una empresa, col·legis professionals, etc.), 

serà la mateixa Universitat l'encarregada de gestionar la proposta. Si hi ha guanys es 

repartiran al 50 % entre les parts i si hi ha pèrdues s'assumiran per la contrapart. En el cas 

dels cursos que una empresa o centre sol·licite a demanda, serà l'UJI la que posarà el preu 

per curs. 

Vicerectorat d'Ordenació Acadèmica i Professorat 

-S'ha obert el termini en l'AVAP per a l'acreditació a PCD. 

-S'han resolt els premis Santander. 

-S'ha enviat la informació als departaments que compleixen els requisits de l'UJI per a 

sol·licitar les ajudes Beatriz Galindo. 

-S'han demanat 28 semestres sabàtics. Per primera vegada el nombre de sol·licituds 

supera el pressupost que destina la Universitat (que en cobriria setze), per la qual cosa 

s'ha creat una comissió per a baremar les sol·licituds. 

-S'aproven les places de professorat per a enguany. Seran vint de CU, dèsset de TEU i 

quatre de PCD. 

-S'aprova desplegar el Departament d'Educació en dos nous departaments:  Departament 

de Didàctica de les Ciències Socials i Departament de Llengua i Literatura. 

-A partir del pròxim curs, les titulacions de l'UJI que oferisquen grau i màster 

professionalitzant reduiran en deu les places del total per a l'alumnat de nou ingrés en el 

grau. Aquestes places es destinaran a l'estudiantat amb millor expedient perquè tinguen 

reserva en el màster. 

3. Aprovació del barem del Departament per a la contractació de professorat PCD 

interí 

El departament convocarà dues places de PCDi: una per a l'àrea de Producció Vegetal i 

una altra per a l'àrea de Fisiologia Vegetal. El vicerector ens indica que el barem que 

s'aprove ara no ha de ser necessàriament el mateix que en places futures. 
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S'aprova per assentiment el barem proposat, que ja es va remetre a tots els membres del 

Consell. 

4.  Hivernacles  

Es van fer totes les reserves per al segon trimestre de 2018 i quedaven lliures dos 

hivernacles. Josep en reserva mig. 

S'han realitzat sense incidències les tasques corresponents als mesos d'abril i maig. 

4. Assumptes de tràmit 

No hi ha cap assumpte per a tractar. 

5. Torn obert de paraules 

Aurelio Gómez manifesta que cal obrir un debat al Departament per a estudiar la situació 

de futur de les àrees de Cristal·lografia i Mineralogia, Geodinàmica Externa i Zoologia.  

 

 


